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متن پرسش

بسم االله الرحمن الرحيم سلام االله عليكم: حضرت استاد، آیا من درست فهمیده ام که، ما بعنوان یک

انسان باید تلاش کنیم تا ظرفیت ظهور اسماء الهی را که خداوند در وجودمان قرار داده، بروز دهیم؟

یعنی رسالت ما از آمدن به این دنیا ظهور اسماء الهی است؟ و اگر این کار را نکنیم، معصیت کرده ایم؟

لطفا راهنمایی بفرماد. متشکرم. رحمت خداوند مهربان بر شما مستدام باشد.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: همینطور است ولی نه از آن جهت که اگر کوتاهی کنیم معصیت کرده

باشیم، بلکه از آن جهت که کوتاهیِ ما منجر میشود تا به نتیجهی کامل نرسیم. موفق باشید


